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Abstract (en)
[origin: RU2676151C1] FIELD: power engineering.SUBSTANCE: invention relates to power engineering. Application describes a method
for controlling the operation of a steam boiler and a device for carrying out this method. Steam boiler has an internal space, supply pipe for
supplying liquid, steam output, the drain pipe for draining the liquid from the steam boiler and the control system of the steam boiler, while in the
implementation of the proposed in the invention method using the analyzer determine several parameters. As one of these parameters, first of all, the
energy loss is determined when a fluid is drained through a drain pipe.EFFECT: invention makes it possible to increase the efficiency of controlling
the operation of a steam boiler.7 cl, 1 dwg

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zum Betrieb eines Dampfkessels und eine Vorrichtung zur Durchführung des Verfahrens. Der Dampfkessel
hat einen Innenraum, eine Zuführleitung zum Zuführen von Flüssigkeit, einen Dampfausgang, eine Ausschleuseleitung zum Ausschleusen von
Flüssigkeit aus dem Dampfkessel und eine Kesselsteuerung, wobei verfahrensgemäß mit Hilfe einer Analyseeinrichtung mehrere Parameter
bestimmt werden. Als Parameter wird insbesondere ein Energieverlust bei einem Ausschleusen von Flüssigkeit durch die Ausschleuseleitung
bestimmt.
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